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Moties

Motie van het lid Wilders over duidelijkheid PDC-19, Team vaccins

voor mensen die verhoogd risico lopen op
een ernstig verloop van corona wanneer zij

gevaccineerd worden

Besluit: Aangenomen

25295-1034

Motie van het lid Wilders over onderzoeken cz

hoeveel patiénten vanwege uitgestelde zorg

complicaties kregen en/of zijn overleden

Besluit: Aangenomen

25295-1036

Motie van de leden Pieter Heerma en Wilders |MEVA
over een nationale wervingscampagne om
het aantal zorgreservisten zo spoedig
mogelijk op te schalen

Besluit: Aangenomen

25295-1038

Motie van het lid Jetten over het corona PDC-19

paspoort zo spoedig mogelijk invoeren

Besluit: Aangenomen

25295-1039
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Motie van de leden Klaver en Jetten over

gratis snelle zelftesten voor burgers

Besluit: Aangenomen

25295-1042

PDC-19, team testen

Motie van het lid Mariinissen c.s. over

verlenging van de herstelzorg

Besluit: Aangenomen

25295-1043

Motie van het lid Segers c.s. over het

subsidiepercentage van de TVL- regeling
verhogen naar 100% in het tweede kwartaal

van 2021

Besluit: Aangenomen

25205-1044

Motie van de leden Segers en Wilders over in

beleid en wetgeving garanderen dat een

vaccinatiebewijs in geen geval als exclusief

toegangsbewiis voor voorzieningen of locaties

mogelijk wordt

Besluit: Aangenomen

25205-1045

PDC-19, team vaccins

Motie van het lid Segers c.s. over geen
onomkeerbare stappen op het gebied van

een Europees vaccinatiepaspoort

Besluit: Aangenomen

25285-1046

PDC-19/1Z
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Toezeggingen MP Toegezegd
aan

Directie Team/
Medewerk

er

BR-lid

We hopen dat als een aantal dingen zich rustig
ontwikkelen, en dan kijk ik dus naar het R-getal
en de situatie in de ziekenhuizen, wellicht richting
eind van de maand, zo per 31 maart, richting
Pasen, wel weer een paar dingen mogelijk zijn.

Ik heb in dat kader een aantal suggesties
gehoord, bijvoorbeeld de suggestie uit de hoek

van het CDA over terrassen. Hoe kun je die

gebruiken om de buitenruimte te reguleren? Die

gedachte gaan we erbij betrekken. Die is ook

logisch, denk ik, ook de gedachte of dat op

afspraak zou kunnen et cetera. Dat gaat helaas

niet voor 31 maart, zoals helaas geen enkele

verruiming nu voor 31 maart kan, omdat daarvoor

de cijfers zich echt niet goed genoeg hebben

ontwikkeld. We willen echt een aantal effecten

zien. lk wil wel toezeggen dat we de suggestie
die de heer Heerma gedaan heeft ten aanzien

van de terrassen en ook hoe je die kunt

gebruiken in de verspreiding van de mensen

en de druk op de steden en de dorpen,
uiteraard hierbij zullen betrekken.

Hetzelfde geldt voor de suggestie van de heer

Segers over de kerken. Op dit moment, zeg ik er

eerlijk bij, staan die niet op het lijstje, maar ik

begrijp het. Er is overigens altijd intensief contact

tussen Grapperhaus, de minister voor

erediensten, en het Centraal Interkerkelijk
Overleg, ook al sinds het vorige debat. Of die

ruimte er dan is, en misschien ook in het bijzonder
tijdens Pasen, is op dit moment echt niet te

zeggen, maar ook die suggestie zullen we erbij
betrekken.

Heerma

(CDA) en

Segers (CU)

Eris ook een vraag gesteld over het

garantiefonds. Voert het kabinet daarover

gesprekken met het Veiligheidsberaad? Ik kan

daarover zeggen dat wij die gesprekken
doorlopend voeren. Die gaan ook over de

mogelijkheden voor evenementen. Daarin zullen

de maand juni en daarmee ook het Europees

kampioenschap aan de orde komen. Daarover

heeft de heer Dijkhoff een vraag gesteld. Ten

aanzien van de datum van 1 juli geldt dat die in

onze ogen al vroeg is, gegeven de risico's die het

virus nog met zich meebrengt. Maar ik kan wel

zeggen dat we over de nadere voorwaarden van

een garantieregeling op zeer korte termijn naar de

Dijkhoff
(VVD)
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Kamer terugkomen. Op dit moment denken wij
aan 1 juli, maar uiteraard zullen we opnieuw
bekijken of dat de beste datum is, ook in het licht

van de discussie die we hier vandaag voeren en

de suggesties die daarover zijn gedaan. Wij gaan

dat dus nader uitwerken en dan komt die datum

hier weer terug.

De heer Dijkhoff (VVD):
Ik heb over dat garantiefonds ook gevraagd of

dat betrokken kan worden in de gesprekken
met het Veiligheidsberaad. |k denk dat er ook

een openbare-ordebelang kan zijn om wel zaken

te organiseren. Je kunt moeilijk aan organisatoren
van evenementen vragen om te helpen zaken in

goede banen te leiden als zij het risico zelf

moeten dragen. Dus ik probeer op die manier nog

een tweede invalshoek erbij te krijgen.

Minister Rutte:

Dat is een terecht punt. Dat betrekken we bij
die gesprekken. Dat is toegezegd.

NR Toezeggingen MVWS Toegezegd | Directie | Medewerk | BR-lid

aan er/team

Wilders (PV | PDC-19 Vaccins

De heer Wilders (PVV): V)
Ik heb tijdens het debat een mail gekregen van

een meneer, wiens naam ik niet zal noemen, die

samengevat zegt dat zijn vrouw verlamd is

geraakt, in een rolstoel zit en chronisch beademd

moeten worden omdat haar longfunctie slecht is.

Zij zal een coronabesmetting waarschijnlijk niet

overleven. Ze wordt binnenkort 70, ontvangt geen
visite meer en zit aan de beademing, dus ze kan

ook niet meer naar buiten. Ze heeft contact gehad
met het UMC om te vragen wanneer ze nou

eindelijk een keer gevaccineerd kan worden. Zij
krijgt geen antwoord. En de minister spreekt
tijdens het debat en in de persconferentie over

"kwetsbaren eerst", maar in de praktijk komt daar

niets van terecht.

Minister De Jonge:
lk ga heel graag aan de slag met de mail van

de heer Wilders. Als deze mevrouw een medisch

risico heeft dat vergelijkbaar is met en hoort bij de

eerstgenoemde groep, de mensen met een hoog
medisch risico en mensen tussen de 70 en 80,
dan zal zij door haar medisch specialist worden

uitgenodigd in week 12, dus over twee weken.

Maar ik kan uit de mail natuurijk niet opmaken of

haar risico vergelijkbaar is met dat van mensen

tussen de 70 en 80. Als dat niet zo is, dan komt zij
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natuurlijk op basis van haar leeftijd aan de beurt.

Ik lees in de mail dat zij 70 jaar is en ik verwacht

dat zij dan in april zal worden uitgenodigd. Maar ik

zal heel precies nagaan of wij deze mevrouw op

weg kunnen helpen.

Minister De Jonge: Wilders (PV | PDC-19 Vaccins

Wat mij betreft stuurt u de mails die u krijgt V)
wel door, want ik wil juist deze mensen heel

goed informeren.

De heer Wilders (PVV):
Dank daarvoor. Dat zal ik zeker doen. Ik zal ze u

allemaal doorsturen. Weet wat u zegt, want het

zijn er ontzettend veel.

Minister De Jonge:
Alleen de mails van deze mensen dan, hé&, niet

alle mails.

De heer Wilders (PVV):
Ik bedoel uiteraard de mails van deze mensen.

Dat zijn er ook heel veel, dus weet wat u zegt.

De heer Wilders (PVV): Wilders (PV | PDC-19 Vaccins

Maar zorg ervoor dat die mensen a hun V)
informatie krijgen en b zo snel mogelijk, als

het lukt en als de vaccins beschikbaar zijn,
worden gevaccineerd.

Minister De Jonge:
Absoluut. Wij willen precies hetzelfde, meneer

Wilders.

De heer Wilders (PVV):
Dat geloof ik, maar zegt u dan hoe u dat gaat
doen?

Minister De Jonge:
Dat zal ik doen.

De heer Wilders (PVV):
Wanneer?

Minister De Jonge:
In de volgende brief zal ik daarop terugkomen.
Maar ik zeg sowieso het volgende toe. Ik

verwacht dat deze week de website live gaat
waarop iedereen het voor zichzelf kan opzoeken.
Dat gaat op leeftijd en medische aandoening. Dan

heb je een indicatie van wanneerje waarschijnlijk
aan de beurt bent en hoeje wordt uitgenodigd.
Dat probeer ik van de week nog te doen. Maar ik

zal alle andere mogelijke communicatiemiddelen
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ook aangrijpen om juist deze groep te bereiken. Ik

ken deze groep natuurlijk omdat ik mensen

spreek en omdat ik dezelfde mails krijg. Ik weet

dus dat mensen ongerust zijn.

[m.b.t. echtparen tegelijk kunnen laten

vaccineren]

Mevrouw Sazias (50PLUS):
Ja, maar het staat meteen ook vol met tweets van

mensen die zeggen dat het niet klopt. "Mijn
moeder is 80 jaar en de man met wie zij al 25 jaar
is getrouwd, is 78 jaar, en zij mogen niet samen

de prik halen aanstaande vrijdag." Dit is er één. Er

zijn er veel meer. Het is nogal willekeurig,
blijkbaar. Bij de ene GGD kan het wel en bij de
andere niet. Ik denk dat dit belangrijk is voor

mensen, voor echtparen om te weten. Ik denk dat

het heel belangrijk is dat u dit in uw communicatie

naar alle GGD's duidelijk maakt.

De voorzitter:

Dan houdt u een twittersessie, maar dan buiten

het debat. Dan kunt u ook dit soort vragen gelijk
beantwoorden.

Minister De Jonge:
Ik ga erachteraan. Zoals ik het net verwoordde, is

het het beleid, maar u heeft de voorbeelden niet

voor niets. Het pakt ook weleens niet zo goed uit.

Ik ga erachteraan. Dan zal ik zelf twitteren hoe

het zit. Ga ik doen.

Sazias (50P
LUS)

PDC-19 Vaccins

De heer Klaver (GroenLinks):

[...] Misschien kan de minister er in tweede

termijn op terugkomen. Het is een heel concrete

vraag: hoeveel extra crisisbedden zijn er de

afgelopen weken bij gekomen? De Kamer was er

heel helder over. we moeten extra plaatsen
creéren, want een bed in de crisisopvang in de

ggz is net zo levensreddend als een bed op de

intensive care.

Minister De Jonge:
Absoluut. Ik ga ofwel er in tweede termijn op

terugkomen ofwel aan Blokhuis vragen om

daar een aparte brief over te sturen.

Opmerking: De Jonge is hier in het tweede

termijn niet meer op terug gekomen

Klaver (Gro

enLinks)

eZ 512e

5.1.2e

Dan hebben we de motie op stuk nr. 1040 [...
verzoekt de regering de huidige voorraad

Jetten (D66) PDC-19 Vaccins
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coronavaccins sneller weg te prikken, waarbij
rekening wordt gehouden met alle adviezen van

de Gezondheidsraad,]. Dat is een beetje
problematisch. We hebben natuurlijk dat gesprek
zojuist gehad in het debat. En ik ga graag

eventjes met die ECDC-lijst aan de slag, maar we

varen scherp aan de wind met de voorraden. Hier

wordt toch de suggestie gewekt dat je, alsje maar
wat meer voorraden wegprikt, sneller zou kunnen

gaan, en die suggestie is gewoon onjuist. Dus ik

moet ofwel deze motie ontraden, of ik vraag aan

de heer Jetten om haar even aan te houden,
dan kan ik die ECDC-lijst even wat nader

verklaren. Misschien dat u dat prettiger vindt.

De voorzitter:

Ja? Houdt u de motie aan, meneer Jetten?

De heer Jetten (D66):
Kan de minister inschatten op welke termijn
hij meer op de lijst kan ingaan?

Minister De Jonge:
Maxim aal een week of twee, denk ik. lk denk

wel eerder.

De voorzitter:

Ja? Oké. Dan wordt de motie aangehouden.

Op verzoek van de heer Jetten stel ik voor zijn
motie (25295, nr. 1040) aan te houden.

Daartoe wordt besloten.

NR Toezeggingen MMZS Toegezegd | Directie | Team/ BR-lid

aan Medewerk

er

De heer Wilders (PVV): Wilders MEVA

Ik zou de minister willen vragen om hier een (PVV)

beetje passievol in te zijn. Dit heeft passie nodig.
Mensen hebben het gevoel nodig dat ze met trots

onderdeel kunnen zijn van de nationale

zorgreserve, net zoals mensen trots zijn om deel

uit te maken van de nationale reserve van

Defensie. Maak tv-spotjes en zet bekende

Nederlanders in. Doe iets. Zorg ervoor dat het in

de huiskamers terechtkomt. Zorg ervoor dat

mensen niet alleen weten, zien en voelen dat het

nodig is, maar ook dat ze weten, zien en voelen

— ik denk dat de tijd daar nu wel rijp voor is —

dat ze ertrots op kunnen zijn als ze daarbij horen.

Zet net die stap extra, alstublieft.

Minister Van Ark:

Ik vind dat een mooie oproep. We hebben een
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aantal activiteiten lopen. Het was mijn bedoeling
om in deze termijn te kijken of dat is wat bedoeld

werd. Ik voel mij uitgedaagd, dus ik pak het op.

10. (ook een aangenomen motie over)

De heer Wilders (PVV):
Zeker. Ik begrijp dat, maar het is alleen geen
antwoord op mijn vraag. Ik had gevraagd of u

naar aanleiding van de cijfers die het Tilburgse
Elisabeth-TweeSteden Ziekenhuis afgelopen
weekend bekend heeft gemaakt, namelijk door

uitgestelde zorg 68 mensen met zware

complicaties en zeven mensen overleden, kan

nagaan hoe dit bij andere ziekenhuizen zit. U

heeft dat volgens mij de vorige keer ook

toegezegd, toen u zei "dat weten we nog niet, ik

kan alleen iets zeggen over levensjaren”. Nou, dit

betreft nu echte levens van mensen en

complicaties bij mensen die gelukkig niet zijn
overleden. Ik zou graag willen dat u

inventariseert hoe die cijfers er voor heel

Nederland uitzien. Ik denk dat de Kamer daar

recht op heeft.

Minister Van Ark:

Als dat mogelijk is, zal ik dat doen.

Wilders

(PWV)

cz


